
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
MLADĚJOV NA MORAVĚ KONANÉHO DNE 28.09.2023 

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI OBECNÍHO ÚŘADU 

 

Přítomní zastupitelé: Jaroslav Satler, Karel Haškovec, Lukáš Marek, Radek Sekanina, Drahomíra 
Lišková, Miroslava Pospíchalová, Jan Grund, Eva Kudynová, Andrea Kseňáková 

Omluvení zastupitelé: 0 

Neomluvení zastupitelé: 0 

Zasedání bylo zahájeno v 18:00. 

Zasedání předsedá starosta Lukáš Marek. 

Informace o konání veřejného zasedání zastupitelstva obce Mladějov na Moravě byla zveřejněna podle 
§ 93 odst. 1 Zákona o obcích na úřední desce Obecního úřadu v Mladějově na Moravě v souladu se 
zákonem, a to po dobu nejméně 7 dní od 21.09.2023 do 28.09.2023. Informace byla zároveň 
zveřejněna na elektronické úřední desce na webových stránkách obce www.mladejovnamorave.cz. 
Zápis z předchozího zasedání zastupitelstva obce Mladějov na Moravě byl zveřejněn v souladu se 
zákonem na obou úředních deskách. Originál zápisu byl podle § 95 odst. 2 Zákona o obcích uložen na 
obecním úřadu k nahlédnutí, byl podepsán oběma ověřovateli a nebyla k němu podána žádná námitka. 

Dle prezenční listiny dnešního veřejného zasedání je přítomno 9 členů zastupitelstva, tím je 
zastupitelstvo dle § 92 odst. 3 Zákona o obcích, usnášeníschopné. 

 

Program zasedání 

1. Schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatelů 
2. Schválení zápisu z 24.08.2023 
3. Smlouva o poskytnutí mimořádného členského příspěvku – Region Moravskotřebovska 

a Jevíčska 
4. Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-2023175/VB/2 – ČEZ Distribuce 
5. Nájemní smlouva č. NS/LV10001/076/2023 – ŘSD 
6. Schválení demolice objektu na parc. č. st. 60/2 
7. Modernizace rozhlasu 
8. Nákup štěpkovače 
9. Rekonstrukce venkovních prostor kulturního domu 
10. Výměna poškozených herních prvků na dětském hřišti 
11. Nákup kontejnerů – hákový, řetězový 
12. Nákup vybavení pro JSDH obce 
13. Rekonstrukce střechy na budově s uzamykatelnými kójemi pro č.p. 176 
14. Realizace automatického zavlažovacího systému fotbalového hřiště 
15. Žádosti o dotaci – SK Stolní tenis Rychnov-Mladějov, SDH Mladějov na Moravě, Rodinné 

integrační centrum, Chornický železniční klub 
16. Rozpočtová opatření 
17. Schválení smlouvy o službách a poskytování služeb technické podpory Hostovaná spisová 

služba 
18. Různé, diskuze 

 

 

 

 



1. Schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatelů 

Předsedající navrhuje zařadit na program jednání bod č. 17 Schválení smlouvy o službách 
a poskytování služeb technické podpory Hostovaná spisová služba a doplnit bod programu č.15 
o žádosti Rodinného integračního centra a Chornického železničního klubu. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/53 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje doplnění programu zasedání o bod č. 17 
Schválení smlouvy o službách a poskytování služeb technické podpory Hostovaná spisová 
služba a doplnění bodu č. 15 o žádosti Rodinného integračního centra a Chornického 
železničního klubu. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

Zastupitelé ani přítomní občané nevznesli připomínky ani návrhy k navrženému programu. 
Předsedající navrhl určit zapisovatelem pana Radka Sekaninu a ověřovateli zápisu pana Karla 
Haškovce a paní Andreu Kseňákovou. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/54 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje program zasedání zastupitelstva obce. 
Zapisovatelem určuje pana Radka Sekaninu a ověřovateli zápisu pana Karla Haškovce 
a paní Andreu Kseňákovou. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

2. Schválení zápisu z 24.08.2023 

Zastupitelé ani přítomní občané nevznesli žádné připomínky k zápisu ze zasedání ze dne 24.08.2023. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/55 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje zápis ze zasedání zastupitelstva obce 
Mladějov na Moravě ze dne 24.08.2023. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 8    Proti: 0   Zdržel se: Pospíchalová 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

3. Smlouva o poskytnutí mimořádného členského příspěvku – Region Moravskotřebovska 
a Jevíčska 

Jedná se o smlouvu o poskytnutí mimořádného členského příspěvku ve výši 53.034 CZK na realizaci 
projektu svazku obcí z Programu obnovy venkova 2023+ „Obnova regionálního mobiliáře“. Jedná se 
o dva kusy odpočívek pro turisty. 

Nikdo ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/56 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí 
mimořádného členského příspěvku s Regionem Moravskotřebovska a Jevíčska, nám. T.G. 



Masaryka 29, 571 01 Moravská Třebová, IČ: 69834458 ve výši 53.034 CZK. Smlouva bude 
nedílnou součástí zápisu. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

4. Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-2023175/VB/2 – ČEZ 
Distribuce 

Jedná se o smlouvu na věcné břemeno pro domovní přípojku NN pro parc. č. 1374/2. Výše jednorázové 
náhrady 2.000 CZK. 

Nikdo ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/57 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení věcného 
břemene služebnosti č. IV-12-2023175/VB/2 s ČEZ Distribuce, a.s., Teplická 874/8, 405 02 
Děčín, IČ: 24729035. Smlouva bude nedílnou součástí zápisu. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

5. Nájemní smlouva č. NS/LV10001/076/2023 – ŘSD 

Jedná se o nájemní smlouvu pro účel výstavby silnice D35 Opatovec – Staré Město pro pozemky parc. 
č. 1683/4, 1687/6, 1805, 2418 a 2578 ve vlastnictví obce. Na těchto pozemcích budou realizovány 
stavební objekty SO 09-463 kabelová přípojka VN pro tunel Dětřichov a SO 09-198.2 Oprava povrchu 
stávající polní cesty, km 83.1. Jedná se o plochu dočasného záboru nad 1 rok. Náhrada je stanovena 
na 24 CZK/m2 za rok, výše záboru 3.372 m2.  

Zastupitelka Drahomíra Lišková – my jsme se na to dívali, a to jenom po Michala? 

Starosta – ta cesta je tam dolů až k té točně. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – podle toho nákresu, co tam je dole, tak mi to tak připadalo. 

Starosta – tady dole je ta točna. Na tomto parcelním čísle budou ta dvě rozšířená místa na vyhýbání. 
Na to druhé je tam uveden jen ten kousek lesa na hranici katastru. 

Místostarosta – těch 24 Kč je standardní cena? 

Starosta – jak je ve smlouvě napsáno, vychází to z tabulek ministerstva financí a je to maximální 
výše.  

Nikdo další ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/58 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje uzavření Nájemní smlouvy 
č. NS/LV10001/076/2023 s Ředitelstvím silnic a dálnic, státní příspěvková organizace, Na 
Pankráci 546/56, 140 00 Praha 4, IČ: 65993390. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 



6. Schválení demolice objektu na parc. č. st. 60/2 

Jedná se o demolici zchátralého objektu na parc. č. 60/2 o rozloze 374 m2. Zastupitelům byla 
předložena nabídka na demolici od firmy ZEDOSPOL s.r.o. ve výši 207.726,75 CZK. Objekt bude 
odbourán, materiál bude vytříděn na hromady. Stavební suť bude potřeba poté nechat podrtit, čímž 
dostaneme potvrzení o naložení s odpadem a vznikne nám tak materiál, který bude volně k dispozici 
pro jiné stavební účely. Železo, dřevo a lepenka bude muset být taktéž zlikvidována. Po zbourání 
tohoto objektu bude možná rekonstrukce vedlejšího objektu na parc. č. st. 242 (bývalé dílny). 
Projektová dokumentace pro odstranění stavby byla již vypracována. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – cena je aktuální? Na cenové nabídce je 21.12.2021. Jestli je ta 
nabídka 2 roky stará, jestli je aktuální? 

Starosta – dával mi ji, když upravovali ty příkopy na té cestě a neopravil na ní datum. Ale cena je 
aktuální a platí. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – zeptám se. Tam má jednu položku. Jednou položkou všechno. 

Starosta – dostal ode mě projekt s výměrami, kde je vypočítáno, kolik je tam objemově stavební suti 
a spol a vyjel to takto. Mně to takto stačí. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – máš ten soupis, kolik tam čeho je? 

Starosta – to je v tom vypracovaném projektu od Ing. Marka. Ten musíš doložit k žádosti o odstranění 
stavby na stavební úřad. Bez toho nepovolí odstranit tu stavbu.  

Zastupitel Jaroslav Satler – realizace? Kdy to chtějí zbourat? Ještě letos? 

Starosta – já jsem říkal, že chci letos. Teď je k tomu lepší počasí. Ten prach se nebude šířit jak v létě 
za těch vysokých teplot a pořád foukalo. 

Nikdo další ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/59 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje demolici objektu na parc. č. st. 60/2 
a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy o dílo s firmou ZEDOSPOL s.r.o., Mladějov na 
Moravě 6, 569 35 Mladějov na Moravě, IČ: 28296621 na částku 207.726,75 CZK. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

7. Modernizace rozhlasu 

Zastupitelům byly předloženy nabídky na modernizaci místního rozhlasu. Záměrem bylo taktéž 
napojení sirény do sítě HZS ČR, a to z toho důvodu, že výstražný signál není slyšet po celé obci 
a v současné době je siréna již delší dobu mimo provoz a nedaří se její oprava ze strany HZS. Po 
konzultaci přímo s pracovníky HZS Pardubického kraje bylo doporučeno využít služeb pana Pikla, který 
tyto montáže provádí a HZS je po nich bez problémů přijímá a napojuje do jejich služeb JSVV 
(Jednotný systém varování a vyrozumění). Podmínkou je napojení služby JSVV na bezdrátový rozhlas, 
tudíž bude potřeba vybudovat alespoň jedno hnízdo bezdrátového rozhlasu a mít k tomu potřebný 
digitálně kódovaný systém. Do budoucna tak obec bude připravena na případný přechod na celoplošný 
bezdrátový rozhlas. 

Nikdo ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/60 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje modernizaci místního rozhlasu 
s napojením na IZS HZS ČR dle nabídky Radka Pikla, Akátová 769, 537 01 Chrudim, IČ: 
63576902 za nabídkovou cenu 206.232,40 CZK a pověřuje starostu k zadání objednávky 
dodávky materiálu s montáží. Cenová nabídka bude nedílnou součástí zápisu. 



HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

8. Nákup štěpkovače 

Na pracovní schůzce byl řešen nákup štěpkovače. V současné době obec nemá žádný štěpkovač 
a v případě potřeby si jej zapůjčuje od obce Rychnov na Moravě. Obec vlastní pouze špalíkovač, který 
dělá špalíky o velikosti zhruba 8 cm, což je poté problém pro další nakládání s tímto materiálem. Byly 
poptány 2 druhy štěpkovačů. Jeden z nich je identický, který si obec půjčuje, druhý, který je lehčí 
a zvládá o 5 cm větší průměr větví. Do dnešního dne jsme bohužel zatím neobdrželi finální cenové 
nabídky včetně vyjasnění některých parametrů potřebných k rozhodnutí, který štěpkovač vybrat. 
V této chvíli nejsme schopni přijmout usnesení o nákupu. Jak bylo dohodnuto, tento bod se bude řešit 
na zastupitelstvu znovu, po dodání všech nabídek. 

„Bez usnesení“ 

 

9. Rekonstrukce venkovních prostor kulturního domu 

Na pracovní schůzce se řešila modernizace venkovních prostor kulturního domu, stávající se 
z výstavby opěrné zdi pro zakončení parkoviště, vybudování chodníku, odvodnění objektu a parkoviště 
a uložení kabelů pro budoucí výstavbu osvětlení parkoviště. Nabídka přišla v textovém provedení bez 
položkového rozpočtu a přesně daných výměr, pouze s cenou např. za 1 m2. Bylo dohodnuto, že se 
tímto bodem budeme zabývat znovu po dodání položkového rozpočtu s výměrami. Bod bude zařazen 
do programu na některém z dalších zasedání. 

„Bez usnesení“ 

 

10. Výměna poškozených herních prvků na dětském hřišti 

Zastupitelům byla předložena nabídka ve dvou variantách herních prvků pro obnovu stávajících 
herních prvků na fotbalovém hřišti, které jsou již v nevyhovujícím stavu. Jedná se o kovové provedení, 
které by mělo vydržet déle než stávající dřevěné prvky. Byla shoda na variantě B v nabídkové ceně 
511.097,36 CZK s dodacím termínem 6-8 týdnů. Nabídka včetně technických listů prvků bude nedílnou 
součástí zápisu. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – je tedy platná? Volal si jim? 

Starosta – volal jsem hned ve středu. Říkali, že těch pár dní není problém. 

Nikdo další ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/61 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje pořízení nových herních prvků dle 
nabídky č. 23PK23112 firmy MONOTREND s.r.o., Jamné 34, 666 01 Tišnov, IČ: 29320313 
v celkové ceně 511.097,36 CZK, a to včetně montáže. Cenová nabídka, včetně technických 
listů, bude nedílnou součástí zápisu.  

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

 

 



11. Nákup kontejnerů – hákový, řetězový 

Zastupitelům byly předloženy nabídky na pořízení nových kontejnerů. Jednoho hákového, který 
nahradí starou vlečku, která je v absolutně nepoužitelném stavu a dvou ks řetězových kontejnerů. 
Tyto kontejnery nahradí stávající, které nevyhovují. Jeden byl již vyřazen z důvodu špatného 
technického stavu (celoplošná koroze s velkými dírami) a druhý vyšší má nevyhovující rozměry pro 
automobil Technických služeb. Kontejner není možné zajistit na autě během přepravy, tudíž je 
nebezpečná jeho přeprava. 

Nabídka na hákový kontejner od firmy PANAV, a.s. je ve výši 94.380 CZK. Totožný kontejner nacenil 
Miroslav Slezák na 56.600 CZK. 

Vanový řetězový kontejner byl naceněn taktéž Miroslavem Slezákem na 52.400 CZK za 1 ks. 

Bylo dohodnuto, že se pořídí 1 ks hákového kontejneru o půdorysných rozměrech stávajícího 
kontejneru 340x200 cm a celkové výšce 160 cm a 2 ks řetězových kontejnerů o celkové výšce 150 
cm a rozměrů zapůjčeného standartního kontejneru technických služeb Moravská Třebová 
390x182x150 cm dle nabídky Miroslava Slezáka. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – do kdy je schopen to udělat? Za chvíli začne listí a potřebují tu 
vlečku. 

Starosta – mluvil jsem s ním o tom. Říkal jsem mu, že je potřebujeme. Slíbil, že je udělá co nejdříve, 
minimálně ten hákový na to listí, abychom si ho mohli upravit na ten vysavač na listí. Za dva dny je 
schopen kontejner nařezat, svařit, další den nalakovat. Potom průběžně, jeden rychle, ten řetězový 
a druhý, pokud možno s ne moc velkým odstupem času, ať můžeme ten půjčený Technickým službám 
vrátit. 

Nikdo další ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/62 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje nákup jednoho hákového kontejneru 
o rozměrech 3400x2000x1600 mm a dvou kusů řetězových kontejnerů o rozměrech 
3900x1820x1500 mm za celkovou cenu 161.400 CZK s DPH od Miroslava Slezáka, Mladějov 
na Moravě 8, 569 35 Mladějov na Moravě, IČ: 03276511. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

12. Nákup vybavení pro JSDH obce 

Na pracovní schůzce byl předložen návrh na pořízení nových zásahových hadic do CAS a 2 párů nových 
zásahových bot pro členy JPO. 

9 ks zásahových hadic B65 – 4.767 CZK/ks 

3 ks zásahových hadic C42 – 3.352 CZK/ks 

3 ks zásahových hadic C52 – 2.627 CZK/ks 

4 ks zásahových hadic D25 – 1.604 CZK/ks 

2 páry zásahové obuvi Prabos Demon fire protection IV. Generation – 7.190 CZK/pár 

Cena celkem 81.636 CZK s DPH + poštovné. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – to je nezbytně nutné tolik jich koupit naráz? 

Starosta – hadice jsme procházeli, veškeré hadice B jsou staré. 

Zastupitel Jan Grund – určitě. Všechny jsme vytáhli z cisterny a jsou děravé. To jsou ještě staré 
hadice. Jsou předělané ze staré cisterny. Zkoušeli jsme to všechno. Je potřeba to dovybavit. 



Starosta – všech 9 B hadic půjde na výměnu, C hadice novější zůstávají a ty, co tečou, to je těch 6 
ks na výměnu. C hadic je v autě 14.  

Nikdo další ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/63 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje nákup materiálu pro jednotku požární 
ochrany obce a to 9 ks zásahových hadic B65, 3 ks zásahových hadic C42, 3 ks zásahových 
hadic C52, 4 ks zásahových hadic D25 a dva páry zásahové obuvi Prabos Demon fire 
protection IV. Generation za celkovou cenu 81.636 CZK s DPH plus poštovné. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

13. Rekonstrukce střechy na budově s uzamykatelnými kójemi pro č.p. 176 

Na pracovní schůzce byli zastupitelé seznámeni s potřebou opravy střechy na budově 
s uzamykatelnými kójemi, které slouží pro nájemníky z č.p. 176. Současná krytina Onduline je 
v havarijním stavu. Prozatím jsem obdržel jednu cenovou nabídku na rekonstrukci střechy za 105.880 
CZK. Bylo dohodnuto poptat ještě další řemeslníky/firmy pro srovnání nabídek a tento bod zařadit do 
programu dalšího zasedání. 

„Bez usnesení“ 

 

14. Realizace automatického zavlažovacího systému fotbalového hřiště 

Na pracovní schůzce byl předložen návrh realizaci automatického závlahového systému fotbalového 
hřiště. Důvodů je více od dramatického snížení času potřebného pro ruční přetahování současných 
coulových hadic s postřikovači na trojnožkách, po úsporu elektrické energie, a hlavně razantního 
snížení potřeby vody pro zálivku. Automatizací dojde ke snížení potřeby vody na zhruba ½ až 1/3 
oproti současnému stavu. S dostatkem vody jsou poslední roky problémy a výhledově se stav bude 
spíše zhoršovat. Realizací tohoto systému dojde také k vyšší kvalitě zálivky a snížení počtu 
regeneračních prací za sezonu. 

Nikdo ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/64 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje realizaci automatického zavlažovacího 
systému fotbalového hřiště dle nabídky od Petra Machače, Nové Bránice 232, 664 64 Dolní 
Kounice, IČ: 60393653 za nabídkovou cenu 316.839 CZK s DPH a pověřuje starostu obce 
k zadání objednávky na realizaci. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 6    Proti: Lišková, Pospíchalová  Zdržel se: Kseňáková 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

15. Žádosti o dotaci – SK Stolní tenis Rychnov-Mladějov, SDH Mladějov na Moravě, 
Rodinné integrační centrum, Chornický železniční klub 

 
 

 SK stolní tenis Rychnov-Mladějov 

Jedná se o žádost o dotaci na činnost klubu ve výši 5.000 CZK. 



Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – to je žádost na tento rok nebo na příští rok? My jsme tu žádost 
neviděli, takže nevíme. 

Místostarosta – žádost mám tady. Já se omlouvám, mám to u sebe už asi měsíc a nedokázal jsem to 
předat Lukášovi. Je to moje chyba. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – další věc. Celoročně užíváte kulturní dům, jste tam dvakrát týdně. 
Když jsme se o tom bavili naposledy, tak jsme říkali, že sídlo máte v Rychnově. Ty si nám řekl, že pan 
starosta z Rychnova vám bezplatně půjčuje areál. Dneska jezdíte sem, využíváte to, a to není malý 
peníz. To je daleko víc jak 5.000 Kč.  

Místostarosta – teď nevím, na co se ptáte. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – no že s tím nesouhlasím.  

Místostarosta – s čím? S těmi 5.000 Kč? 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – ano. Celý rok jste v kulturáku, dvakrát týdně.  

Místostarosta – elektřinu si platíme, jak jsme se domlouvali. A kvůli nám se nemusí topit. Takže obec 
to nestojí nic. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – svítíte tam, voda je tam.  

Místostarosta – vodu neplatíme, to je pravda. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – každá složka, která tam něco má, tak prostě platí. A vy jste tam 
celý rok grátis. 

Místostarosta – to není pravda.  

Zastupitelka Drahomíra Lišková – jak to, že to není pravda?  

Místostarosta – každá složka platí za užívání kulturního domu? 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – jistě že. Nebo teda aspoň my ano. 

Starosta – pokud uděláte, jak jsme se bavili a máme to v ceníku, akci bez výběru vstupného, 
popřípadě nějaké schůze atd., tak je to bez poplatku a nikdo za to neplatí nic. Otázka toho topení, jak 
jsme bavili před tím, že to tam takto provozováno bude, tak jsem říkal, že tam temperuji na 17 stupňů 
a na ping-pong se tam teplota nezvyšuje a je tam nastavená teplota na temperaci.  

Místostarosta – a elektřinu si platíme, teď bude vyúčtování a my zaplatíme elektřinu co jsme propálili. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – a jak to platíte? To tam máte odpočet nebo jak to platíte? 

Starosta – já jsem proti tomu, protože ať si každý uvědomí, že veškeré akce, které se konají v areálu 
fotbalového hřiště, ať jsou to hasiči, červený kříž nebo kdokoliv jiný, tak elektřinu platí fotbalový oddíl, 
neplatí to obec. Jenom jako upozornění. Když jsme se tenkrát dívali, jaká tam spotřeba za jeden turnaj 
je, tak to bylo v řádech, když to teď vezmu, že je to krát 6 Kč, tak je to 30 Kč za turnaj. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – ČEZ má 10 Kč.  

Starosta – kde má ČEZ 10 Kč? 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – 6,8 Kč bez DPH.  

Místostarosta – jak jsme se domlouvali před tím, než jsme tam začali hrát, že to budeme platit. Za 
jedno půjčení, za jednu návštěvu jsme to nějak zprůměrovali, protože odmítám se tam pokaždé dívat 
na elektroměr. Zjistil jsem, že za jedno dopoledne, co tam hrajeme, je to nějakých 6 KWh a když 
trénujeme, jsou to nějaké 3 KWh. Takže se to nějak zprůměruje a zaplatíme to za loňskou sezonu. 
Teď někdy nám to obec vyúčtuje a my to zaplatíme. Souhlasili jste s tím. A neprotopíme tam nic. 
Takže to, co tam propálíme, kromě vody, a klidně i na tu vodu přispějeme, abyste měla radost paní 
Lišková. Pokud platíme my, tak my to děláme z dobré vůle, tak kdyby to mělo být fér, měly by platit 
i ostatní složky, ale to nechci. 

Starosta – proto jak jsem říkal, za mě s tím nesouhlasím. Svůj důvod už jsem řekl. 

Zastupitel Jaroslav Satler – dej hlasovat. 



Místostarosta – a těch 5.000 Kč není na to, abychom platili nějakou elektřinu, z toho spolufinancujeme 
náš provoz.  

Zastupitelka Drahomíra Lišková – když máte sídlo podnikání v Rychnově, kolik vám přispívá pan 
starosta z Rychnova? 

Místostarosta – nic. Podporuje nás jinak než finančně. Polovinu sezony hrajeme tam, když je teplo. 
Když je zima, tak hrajeme tady, aby se v Rychnově nemuselo topit kvůli nám. Tady se také nemusí 
topit, protože 17 stupňů nám stačí. Jinak děti tady vedu celoročně kromě prázdnin. 

Nikdo další ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/65 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje žádost o poskytnutí dotace na činnost 
SK Stolní tenis Rychnov-Mladějov ve výši 5.000 CZK. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 6   Proti: Lišková   Zdržel se: Pospíchalová, Haškovec 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

 SDH Mladějov na Moravě 

Jedná se o žádost o příspěvek na ceny při 20. ročníku Memoriálu Františka Malíška ve výši cca. 20.000 
CZK na nákup cen. Celková cena bude doložena dle skutečných vynaložených nákladů. 

Nikdo ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/66 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje žádost o poskytnutí příspěvku pro SDH 
Mladějov na Moravě na nákup cen pro 20. ročník Memoriálu Františka Malíška. 
Předpokládaná výše příspěvku bude cca. 20.000 CZK a bude doložena dle skutečných 
vynaložených nákladů. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

 Rodinné integrační centrum z.s. 

Jedná se o žádost o poskytnutí finančního daru pro rok 2024 na poskytování sociálních služeb ve výši 
10.000 CZK. Služeb centra využívají 2 občané obce.  

Na pracovní schůzce bylo dohodnuto, že žádost bude podpořena v plné výši. 

Zastupitel Radek Sekanina – kteří dva občané to využívají? Zuzka a ten druhý? 

Starosta – Minář. 

Nikdo další ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/67 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje žádost o poskytnutí finančního daru na 
poskytování sociálních služeb ve výši 10.000 CZK pro organizaci Rodinné integrační 
centrum z.s., Náměstí republiky 2686, 530 02 Pardubice, IČ: 27026728. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 



 Chornický železniční klub, z.s. 

Jedná se o žádost o poskytnutí finančního daru ve výši 5.000 CZK pro tradiční Mikulášskou jízdu 
zvláštního vlaku, která je naplánována na 25. listopadu 2023.  

Na pracovní schůzce bylo dohodnuto, že žádost bude podpořena v plné výši. 

Nikdo ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/68 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje žádost o poskytnutí finančního daru na 
Mikulášskou jízdu zvláštního vlaku ve výši 5.000 CZK pro organizaci Chornický železniční 
spolek, z.s., Třebovice 230, 561 24 Třebovice, IČ: 68245483. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

16. Rozpočtová opatření 

Zastupitelům byla předložena rozpočtová opatření. 

RO 7/2023 – dotace Úřad práce příjmy: 225.000 CZK výdaje: 225.000 CZK 

RO 8/2023 – dotace region MTJ příjmy: 10.000 CZK  výdaje: 10.000 CZK 

RO 9/2023 – provozní úpravy rozpočtu příjmy: 494.000 CZK výdaje: 799.000 CZK 

Nikdo ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/69 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje rozpočtová opatření č. 7/2023, 8/2023, 
9/2023 jak v příjmech, tak ve výdajích. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 
17. Schválení smlouvy o službách a poskytování služeb technické podpory Hostovaná 

spisová služba 

Zastupitelům byla předložena smlouva o službách a poskytování služeb technické podpory Hostovaná 
spisová služba. 

Město Moravská Třebová do konce tohoto roku poskytovalo zdarma hostingové služby pro spisovou 
službu, ale od příštího roku se rozhodlo tyto služby nadále neposkytovat pro obce v působnosti ORP 
Moravská Třebová. Nezbývá nic jiného než schválit smlouvu přímo s poskytovatelem. 

Nikdo ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2023/70 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje uzavření Smlouvy o službách hostingu 
a poskytování služeb technické podpory Hostovaná spisová služba se společností GEOVAP, 
spol. s.r.o., Čechovo nábřeží 1790, 530 03 Pardubice, IČ: 15049248. Smlouva bude nedílnou 
součástí zápisu. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 9    Proti: 0   Zdržel se: 0 



Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

18. Různé, diskuze 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – vrátím se k té závlaze, technický dotaz. Když budete mít na 
hřišti samo zavlažovací systém, mám obavu z toho, že když to bude moderní, že potom bude problém 
pustit hasiče na hřiště. 

Starosta – jak jsem říkal, tam nepoznáš, kde jsou ty postřikovače. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – abyste potom neměli strach, že vám tam zabrouzdají vodou 
někde do trávníku a že vám to poničí. 

Zastupitelka Andrea Kseňáková – holky běhají v tretrách. 

Zastupitel Jaroslav Satler – tomu neublíží. 

Starosta – když si někdo během fotbalu obuje kolíky, tak to máš třeba centimetr a půl. Ono to zajede 
až pod ten trávník, není to zároveň s tou trávou, hlínou. Je to kousek zapuštěné. Jak jsem říkal. Nemá 
člověk šanci poznat, kde ten postřikovač je.  

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – ještě druhý dotaz. A chtěla bych, aby se mi vyjádřil každý z vás 
jednotlivě. Bavili jsme se o tom na pracovní schůzce, o možnosti vyhlášení toho výběrka. Udělat 
konkurz na tu ředitelku a chci slyšet od vás od zastupitelů, jaký na to máte názor.  

Zastupitelka Eva Kudynová – já nevím o co jde. 

Starosta – já začnu. Leden příštího roku je 6 let. Takže na to máme čas. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – paní ředitelka má funkční období na 6 let. A po 6 letech my jako 
zřizovatel máme možnost vyhlásit výběrové řízení. Neznamená to, že ji někdo vyhazuje. Spíš ta 
možnost se nabízí. Za mě je to nějaká sebereflexe té ředitelky, nějaké zhodnocení toho 6letého období. 
Ona se může přihlásit, ať si to prostě jde obhájit. My si také mandát musíme každé 4 roky obhajovat. 
Nabízí se to. Samozřejmě nemusíme to dělat, ale ta možnost tady je.  

Zastupitelka Drahomíra Lišková – ta možnost tady je a já jsem také pro. Protože paní ředitelka měří 
stejným metrem a když třeba proti mně něco má, tak to má proti mně a neodnese to celá složka, 
když mi odmítla jít na Den matek vystupovat přesto, že ty děti to nacvičené měly. A tu SMS, kterou 
mám schovanou, tak to je hnus, co mi napsala. Za mě, jestli proti mně něco má, ale to je mezi námi, 
já nevím, čím jsem ji naštvala. Ne, ona vystupovat nebude. Nad rámec, jak tady vykládá, co ona 
všechno dělá, měla vítání a měla rozsvěcování. Tak ať to obhájí teda, co dělá nad rámec, já to nevím. 
Tak ať to té komisi zhodnotí těch 6 let. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – jako může se stát, že se nepřihlásí nikdo a přihlásí se jenom 
ona. Každopádně hlavní slovo má obec, koho si zvolí. Ale prostě se to nabízí. Je to standartní postup, 
všude jinde se to dělá. Starosta v Kunčině to udělal také, i když s paní ředitelkou spokojený byl, ale 
ta možnost se nabízela, tak to udělal. 

Místostarosta – tam to vybírá obec a ještě někdo? 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – ta komise, asi osmičlenná.  

Místostarosta – na doporučení nějaké? 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – poslední slovo má samozřejmě zřizovatel.  

Místostarosta – to chápu, ale na doporučení někoho? 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – té komise. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – tak se k tomu vyjádřete. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – kdyby nám tady někdo chtěl podsouvat, že jsme proti ní zaujatí, 
rozhodně my nebudeme vybírat ředitele, ani já, ani Dáša, jestli to chce někdo úplně takto vztahovat, 
že vás do toho nějakým způsobem tlačíme. Je to na vás, rozhodovat o tom bude osmičlenná komise.  



Místostarosta – tam je kdo? 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – tam je nějaký zástupce z kraje, z inspektorátu, někdo ze 
školství, nějaká ředitelka tady z okolí ze školky. Jsou to nestranní lidé.  

Místostarosta – tam se jako hlasuje většinou? Polední slovo má jako obec? 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – ona představí nějakou vizi, nějaké zhodnocení. Prostě s ní 
komunikují, mají nějaké dotazy. 

Místostarosta – jasně a ta komise potom jako hlasuje? 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – ta komise hlasuje a doporučí starostovi. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – a doporučí starostovi, koho vybrala. A je na starostovi, jestli 
s tím bude souhlasit nebo ne. 

Zastupitel Radek Sekanina – takže to je jenom doporučení. Mě zajímá ten proces, jak zajímá Karla.  

Zastupitelka Drahomíra Lišková – oni nerozhodnou. Ta školská komise z Pardubic přijede a oni 
zhodnotí, budou tady třeba tři, ano doporučujeme tuhle tu. Ale starosta řekne ne, já s tím 
nesouhlasím, já chci tuhle.  

Zastupitel Radek Sekanina – starosta to rozhoduje sám nebo zastupitelé? 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – starosta, on je ten hlavní zřizovatel.  

Místostarosta – obec je zřizovatel, ne starosta. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – ale on tam Lukáš bude v té komisi. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – o tom nerozhoduje zastupitelstvo.  

Zastupitel Radek Sekanina – a to je v lednu příštího roku? 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – to jí končí mandát. 

Zastupitelka Radek Sekanina – takže tohle výběrové řízení by muselo proběhnout kdy? 

Zastupitel Jaroslav Satler – před nebo po? 

Starosta – po. 

Zastupitel Jaroslav Satler – ten tam byl dva dny ve školce, takže já o tom nevím nic. Za měsíc tam 
byl dva dny. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – ale já už jsem to říkala i na té pracovní schůzce. Já prostě 
nechci shazovat její kvality, prostě ta možnost se nabízí. Já za mě osobně bych to udělala. Neznamená 
to to, že tam nebude dál. Může tam být dál.  

Zastupitelka Andrea Kseňáková – já s tím asi také souhlasím.  

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – ve finále to není nic proti ničemu.  

Zastupitelka Andrea Kseňáková – bude to plus pro ni. Všichni budou vědět, jako já třeba paní ředitelku 
vůbec neznám, tak bych si chtěla něco poslechnout. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – klidně v té komisi můžeš být. Záleží na starostovi, koho si tam 
k sobě vybere z řad zastupitelů. Klidně tam můžeš být. To není nic proti ničemu nebo proti ní. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – teď to docela jako jede na těch dědinách, protože ty výběrka 
se dělají. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – tak si to ještě nechte projít hlavou. 

Zastupitelka Eva Kudynová – pro mě je to nová informace, já si to nějak zpracuju. 

Nikdo další z přítomných nevznesl dotaz. 

Zasedání ukončeno v 18:55. 



 

Přílohy zápisu: 

1) Informace o konání zasedání zastupitelstva obce 

2) Prezenční listina zastupitelstva obce 

3) Prezenční listina hostů 

4) Smlouva o poskytnutí mimořádného členského příspěvku s Regionem Moravskotřebovska a 
Jevíčska 

5) Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti č. IV-12-2023175/VB/2 

6) Cenová nabídka Radek Pikl 

7) Cenová nabídky MONOTREND č. 23PK23112 

8) Smlouva o službách hostingu a poskytování služeb technické podpory Hostovaná spisová služba 

 

Zapsal:   Radek Sekanina 

 

Ověřovatelé zápisu:  Karel Haškovec 

     

    Andrea Kseňáková     

 

Starosta:   Lukáš Marek 

 

V Mladějově na Moravě dne 07.10.2023 


